
 

 
 
STYRETS ÅRSBERETNING FOR 2021 
 
Larvik Næringsforening (LNF) er en frittstående organisasjon i Larvik med formål å ivareta 
næringslivets interesser. LNF skal være medlemmenes felles talerør og bidra til vekst i 
sysselsetting og verdiskaping gjennom kompetanse-, markedsførings- og samarbeidstiltak. 
LNF	skal	spesielt	arbeide	med:		

• Næringspolitisk	engasjement	i	offentlige	saker	
• Opinionspåvirkning	for	positive	holdninger	i	lokalbefolkningen	til	

næringsvirksomhet	
• Medlemmenes	kollegiale	forhold	og	samarbeidstiltak	

	
AMBISJON:	

• LNF	skal	bidra	til	vekst	og	positiv	utvikling	i	Larviks	næringsliv	
VERDIER:	

• Modig	
• Nytenkende	
• Inkluderende	

HOVEDMÅL:	
• Være	attraktive	for	eksisterende	og	nye	medlemmer	
• Styrke	samspillet	mellom	offentlige	instanser	og	næringslivet	
• Tilrettelegge	for	en	positiv	nærings-	og	stedsutvikling	

2021	ble	også	et	noe	uforutsigbart	og	annerledes	år,	og	det	ble	utfordrende	å	holde	i	gang	
og	starte	opp	de	nye	arenaene	vi	planla	for	i	inngangen	til	2020.	Nå	kan	vi	igjen	møtes,	og	tre	
nettverksgrupper	er	i	gang	i	løpet	av	mars	2022.	Flere	vi	kommer	ut	over	året,	og	vi	håper	
dette	vil	engasjere	våre	medlemmer	på	en	ny	og	relevant	måte.	Mer	info	vil	komme.	
	
Under	normale	omstendigheter	er	vår	ambisjon	å	

• Arrangere	faglige,	næringspolitiske	og	sosiale	medlemsmøter/møteplasser	gjennom	
året	–	også	i	samarbeid	med	fylkets	øvrige	næringsforeninger	

• Bedriftsbesøk	gjennom	året,	også	sammen	med	kommunens	næringsrådgivere	
• Månedlige	dialogmøter	med	kommunens	næringsrådgivere	
• Delta	i	ressursgrupper	for	by-	og	stedsutvikling	
• Delta	i	beredskapsrådet	i	Larvik	Kommune	
• Deltatt	på	diverse	arenaer	vedrørende	utviklingen	innen	trasé-	og	stasjonsplassering	

for	ny	to-spors	jernbane	gjennom	Vestfold	
• Dialog	med	det	politiske	Larvik	gjennom	styrets	deltakelse	i	Forum	for	

Næringsutvikling	(LNFs	styre,	LO,		hovedutvelget	for	næring,	rådmann/ordfører)	
• Utarbeide	og	avgi	høringsuttalelser	til	kommunale	og	fylkeskommunale	planer	



• Videreføre	samarbeidet	med	fylkets	øvrige	næringsforeninger	og	NHO	–	
”Næringsalliansen	i	Vestfold”	–	felles	uttalelser	–	felles	arrangementer	-	
erfaringsutveksling	

• Aktiv	deltakelse	på	samarbeidsarenaen	”stat/næringsliv”	på	Fylkesmannens	initiativ	
gjennom	bl.a.	brukerfora	for	areal,	beredskap	og	bekjemping	av	
arbeidslivskriminalitet	

• Delta	i	prosjekter	med	Universitetet	i	Sørøst-Norge	
• Deltatt	i	diverse	fora	i	tilknytning	til	”Colab	3.0”som	ble	offisielt	åpnet	i	november	

2017.	”Colab”	er	et	arbeidsfellesskap	for	mennesker	og	selskaper,	som	ønsker	å	satse	
på	egne	prosjekter.	Tilbudet	retter	seg	mot	frilansere,	oppstartsselskaper	og	etablerte	
bedrifter	som	søker	et	profesjonelt	miljø,	ny	kunnskap	og	styrket	kompetanse.	Ved	å	
samle	innovasjonstilbud,	utviklermiljø	og	arrangementer	på	ett	sted,	skal	Colab	
fungere	som	"Huset	for	nyskaping"	i	Larvik.	Satsingen	er	et	samarbeid	mellom	
kommunen	og	næringslivet	med	LNFs	daglige	leder	som	styreleder	de	senere	år.	

	
Etter	beste	evne	har	vi	forsøkt	å	opprettholde	fokuset	på	de	områdene	der	det	har	vært	
praktisk	mulig	å	gjennomføre	arrangementer	og	tiltak.	I	tillegg	har	vi	deltatt,	sammen	med	
kommunens	representanter,	i	støtteapparatet	rundt	forskrifter,	kompensasjonsordninger	
m.v.	overfor	hele	Larviks	næringsliv.	Vi	har	klart	å	gjennomføre	fire	fysiske	frokostmøter	i	
perioden	og	et	godt	besøkt	og	livlig	julebord	i	Festivitetens	nyrestaurerte	festsal.	Ut	over	
dette	har	vi,	i	samarbeid	med	Vestfoldalliansen,	tilbudt	webinarer	innenfor	flere	fagfelt	i	
tillegg	til	orienteringer	om	praktiske	emner	som	permitteringsregler,	støtteordninger	m.v.	
gjennom	året,	som	tidligere.	
	
Den	største	enkeltsaken	i	2021	var	arbeidet	med	høringsuttalelsen	til	kommunedelplanen	
for	Larvik	by,	Stavern	by	og	kommuneplanens	arealdel.	Ved	forrige	rullering	pekte	vi	på	
betydelige	gap	mellom	utbyggingsbestemmelsene	i	Larvik	og	kommunene	rundt	oss	–	
konkurransemessig	i	Larviks	disfavør.	Nettverksgruppen	av	eiendomsutviklere	/	
eiendomsaktører	ble	engasjert	i	arbeidet	med	planene	og	med	å	få	belyst	utfordringene.	Vi	
engasjerte	også	PV	Arkitekter	som	bisto	oss	i	dette	arbeidet	fram	mot	sluttbehandling	i	
september.	Direkte	kontakt	med	sentrale	politikere	og	besøk	i	et	flertall	av	
kommunestyregruppene,	resulterte	i	at	vi	fikk	gjennomslag	for	så	godt	som	alle	våre	ønsker	
og	synspunkter.	En	takk	til	alle	som	engasjerte	seg	i	denne	viktige	saken	for	kommunen	vår.	
	
Styret	har	vært	sammensatt	slik:	
	

• Thor-Inge	Karlsen	 Styreleder		 Lett-Tak	 	
• Signe	Stenersen	 	 	 Sparebank	1	bv	
• Stian	Tvetene	 	 	 	 Treschow-Fritzøe	
• Siv	Hjertø	 	 	 	 Velle	Gruppen	
• Ane	Johansen		 	 	 Farris	Bad	
• Torgeir	Herlofsen		 	 	 ASKO	
• Bjørn	Andreas	Berntsen	 	 Norconsult	 (møtende	varamedl.)		
• Cecilie	Sanden	 	 	 Sjøparken	 (møtende	varamedl.)		

	
Tore	Hansen	er	ansatt	som	foreningens	daglige	leder.	Regnskapsfunksjonen	ivaretas	av	HG	
Regnskap	AS.	
Det	er	avholdt	9	styremøter	–	fysiske	og	digitale	-	i	løpet	av	året.	Medlemsmassen	har	vært	
stabil	på	i	underkant	av	200	(representerer	ca	370	virksomheter)	over	flere	år.		



	
Regnskapet	gjort	opp	med	et	overskudd	på	kr	6.758,-.	Foreningens	økonomi	og	likviditet	er	
god	med	en	egenkapital	på	kr	816.974,-.	
		
SAMARBEID	
	
Foreningen	er	representert	i	mange	utvalg,	styrer	og	fora	i	Larvik	og	i	Vestfold	og	Telemark,	
og	har	god	påvirkningsmulighet	i	næringspolitiske	spørsmål	og	beslutninger	av	betydning	for	
våre	medlemmer.	Gjennom	samarbeidet	med	Vestfolds	øvrige	næringsforeninger,	og	med	
det	nye	storfylket	også	med	Grenland	næringsforening	og	NHO	Vestfold/Telemark,	blir	vi	
trukket	med	på	arenaer	i	fylket	som	gir	oss	påvirkningsmuligheter	også	på	regionalt	nivå,	om	
enn	i	mindre	grad	enn	i	”gamle”	Vestfold.	LNF	er	blant	annet	representert	i	Kontaktutvalget	
for	stat-/næringslivssamarbeidet	i	Vestfold,	diverse	Brukerfora	for	statlige	etater,	
Beredskapsrådet	i	Larvik	Kommune,	Kulturhuset	Bølgen	IKS,	Realfagstiftelsen	i	Larvik,	
Foreningen	Colab,	Samarbeidsforum	for	næringsforeningene	og	NHO	(Næringsalliansen	i	
Vestfold/Grenland).	Det	er	også	et	formalisert	samarbeid	med	Universitetet	i	Sørøst-Norge	-	
et	samarbeid	som	har	ligget	litt	nede,	men	som	nå	igjen	er	tatt	tak	i	fra	universitetets	side.	I	
forbindelse	med	Larviks	350-års	jubileum	i	2021,	var	vi	representert	i	både	prosjekt-	og	
styringsgruppa	for	feiringen	gjennom	året.	Av	åpenbare	årsaker	måtte	planene	for	feiringen	
løpende	tilpasses	restriksjoner	og	muligheter	opp	mot	smittesituasjonen.	Heldigvis	fikk	vi	
gjennomført	en	flott	jubileumshelg	i	september	med	svært	mange	og	vellykkede	
arrangementer	både	besøks-	og	værmesssig.	
	
Forum	for	Næringsutvikling	i	Larvik,	som	nå	består	av	LNFs	styre,	LO,	hovedutvalget	for	
næring,	miljø	og	ressursforvaltning,	Rådmannen	og	næringsrådgiverne	har	gjennomført	ett	
fysisk	møte,	og	er	en	god	arena	for	diskusjon	og	for	å	sette	fokus	på	viktige	felles	
utfordringer	i	Larvik.	Det	forventes	at	denne	kontakten	videreføres	og	utvikles.	
	
Samarbeid	skole	/	næringsliv	er	viktig	og	fylkets	innsats	for	å	nå	nye	lærebedrifter	og	
lærlingeplasser	er	fortsatt	stort.	Her	finner	vi	våre	framtidige	arbeidstakere	og	arbeidsgivere,	
og	vi	oppfordrer	nok	en	gang	våre	medlemmer	til	å	vurdere	mulighetene	for	å	bidra	til	å	få	
lærlingene	ut	i	arbeid	også	i	den	krevende	tiden	som	vi	fortsatt	er	inne	i.	Skolehverdagen	har	
nå	i	to	år	vært	utfordrende	både	for	elever	og	lærere,	og	de	sosiale	arenaene	har	vært	færre.	
Her	må	vi	være	med	å	bidra	når	disse	årskullene	skal	ut	i	arbeidslivet.	
	
ARBEIDET	FRAMOVER	
	
Vi	satt	som	mål	ved	inngangen	til	2020	å	komme	i	gang	med	fire	nettverksgrupper	det	året.	
Det	har	vært	utfordrende	å	få	til,	da	dette	ikke	løses	digitalt.	Eiendom/eiendomsutvikling	fikk	
en	god	start	gjennom	arbeidet	med	arealplanene,	og	i	disse	dager	er	vi	i	ferd	med	å	etablere	
Larvik	Reiselivsforum	sammen	med	hele	bransjen.	Et	HR-nettverk	er	nå	også	kommet	så	vidt	
i	gang.	Et	annet	moment	har	vært	å	samle	alle	gode	krefter	som	jobber	for	og	med	Larviks	
næringsliv.	Det	er	nå	samtaler	på	gang	for	å	se	på	muligheten	for	å	legge	
sentrumsorganisasjonen	Larvik	By	inn	under	LNF-paraplyen.	Vi	følger	opp	videre	med	mål	
om	å	få	til	en	framtidsrettet	organisering	av	næringsorganisasjonene	i	hele	kommunen.	
	
Et	klart	mål	framover	er	å	øke	medlemsmassen.	Vi	ser	av	medlemsundersøkelsene	at	
nettverksbygging	blir	mer	og	mer	verdsatt,	og	her	skal	vi	i	LNF	være	den	foretrukne	arena	for	
det	lokale	næringslivet.	Med	de	begrensede	mulighetene	vi	nå	har	hatt	for	å	møtes,	har	det	
vært	vanskelig	å	oppfylle	dette	ønsket.	Vi	satser	på	at	vi	nå	er	over	i	en	ny	normal	og	at	vi	



kommer	på	offensiven	her	i	løpet	av	våren.	Alle	virksomheter	som	etablerer	seg	i	Larvik	
mottar	nå	informasjon	om	LNF	og	Colab	og	tilbud	om	medlemskap.	Likeledes	går	det	ut	info	
om	LNF	og	Colab	til	alle	ny-innflyttere	i	velkomsthilsenen	fra	kommunen.	
	
Arbeidet	med	å	legge	til	rette	for	større	vekst	i	antall	arbeidsplasser	og	en	sterkere	
befolkningsvekst	vil	alltid	være	blant	LNFs	hovedprioriteringer.	Det	er	en	del	av	vårt	
samfunnsoppdrag.	Vestfold	og	Telemark	har	en	høyere	andel	utenfor	arbeid	grunnet	uførhet	
enn	gjenomsnittet	i	Norge,	og	flere	bransjer	mangler	arbeidskraft.	LNF	vil	være	med	å	bidra	
gjennom	samarbeid	og	samhandling	med	næringsliv,	NAV,	investorer,	innbyggere	og	
kommune	for	å	styrke	eksisterende	og	tilføre	ny	virksomhet.	Her	håper	vi	å	kunne	spille	en	
rolle	som	brobygger	og	positiv	samarbeidspartner.	
	
Utviklingen	i	befolkningen	-	både	tilflytting	og	alderssammensetning,	utviklingen	i	antall	
arbeidsplasser	og	arbeidsplasser	som	fordrer	høyere	utdanning,	har	ikke	bedret	seg	gjennom	
pandemien.	Om	våre	medlemsbedrifter	og	Larviks	næringsliv	for	øvrig	skal	ha	tilgang	på	
arbeidskraft	med	kompetanse	på	områder	som	er	og	blir	avgjørende	framover,	må	den	
negative	utviklingen	endres.	Larvik	Kommune,	i	samarbeid	med	LNF,	jobber	med	et	
langtidsprosjekt	for	å	styrke	Larviks	omdømme	og	kjennskapen	til	kommunen	som	sted	å	
drive	virksomhet	og	som	bostedskommune.	Arbeidet	med	dette	har	trukket	ut	i	tid	med	
pandemien,	og	vi	tar	sikte	på	å	lansere	dette	i	løpet	av	denne	våren.	Her	må	mange	krefter	
tråkke	til	etter	hvert	for	at	vi	skal	få	det	ønskede	utbyttet	av	innsatsen.	
	
Det	må	fortsatt	mobiliseres	for	at	våre	politikere	skal	gi	oss	konkurransedyktige,	forutsigbare	
og	gode	rammebetingelser	slik	at	etablert	næringsliv	og	nye	investorer	skal	tørre	å	satse	i	
Larvik.	Det	råder	fortsatt	usikkerhet	rundt	gjennomføring	av	ny	trasé-	og	stasjonsplassering	
for	ny	Inter	City-satsing,	og	fortsatt	er	store	områder	båndlagte	-	kanskje	i	lang	tid	framover.	
Det	er	ikke	et	godt	utgangspunkt	for	vekst	og	utvikling,	men	må	heller	ikke	stoppe	opp	hele	
byutviklingen.	Her	må	vi	nå	få	tydeligere	avklaringer	fra	statlig	hold.	
	
Arbeidslivskriminalitet	er	fortsatt	et	fokusområde,	og	vi	deltar	på	to	arenaer	i	Vestfold,	og	nå	
etter	hvert	Vestfold	og	Telemark,	for	å	løfte	dette	viktige	temaet	med	flere	
samarbeidspartnere	på	området.	
	
Vi	takker	alle	medlemmer	og	samarbeidspartnere	for	innsatsen	i	2021	og	satser	videre	inn	i	
2022	med	de	utfordringer	og	muligheter	som	ligger	foran	oss.	
	
Larvik,	9.	mars	2022	
	
STYRET	i	LARVIK	NÆRINGSFORENING	
	
Thor-Inge	Karlsen,	styreleder	 Signe	Stenersen	 	 Siv	Hjertø	 Torgeir	Herlofsen	
Sign	 	 	 	 Sign	 	 	 Sign	 	 Sign	
	
	
Ane	Johansen	 	 	 Stian	Tvetene	 	 	 	 	
Sign	 	 	 	 Sign	 	 	 	 	 	
	
----	
	
Tore	Hansen,	daglig	leder	
Sign	
 


